
Elevrådsmøde fredag d. 14/1 

 

• Elevråd Nyborg Heldagsskole 21/22 

Astrid Kuipers - A4 

Signe Molsgaard - A3 

Dennis Berggreen (formand)- B4 

Christian - B2 

Minna - B4 

Thilde Rasmussen (næstformand) - C1 

Niclas - C1 

 

• Fraværende 

Minna 

Niclas 

 

• Billeder af elevrådet på NHS-hjemmeside 

Elevrødderne har skrevet et par linjer om dem selv til hjemmesiden. De fraværende gør 

det næste gang. 

 

• Fælleselevrådsmøder 

Nyt fra fælleselevrådsmødet v/Dennis og Thilde 

Til sidste fælleselevrådsmøde var eleverne på besøg på lærerseminariet i Odense 

UCL - for at høre om udviklingen af læringsmetoder gennem tiden, da der i 

fælleselevrådet har været fokus på lærernes tilgang til eleverne. Nogle mener at der 

er for mange negative lærer i skolen. 

 

• Punkter til drøftelse fra afdelingerne 

Ønske om nye fodboldmål til afd. A. og net rundt om fodboldbanen så bolden bliver 

på banen (afd. B og C) 

Alle har glemt at undersøge priser. Opgaverne går derfor videre til næste gang. 

Dennis undersøger priser til næste gang på mål. Christian og Dennis undersøger 

priser på net. 

 

 



• Punkter til drøftelse fra sidste møde 

Elevrådet var til mødet i oktober meget optaget af ideen om en skolebod og 

medindflydelse på skolens åbent hus-arrangement. Elevrådet har besluttet, at det 

er de punkter de vil arbejde videre med. Astrid og Signe har lavet en undersøgelse i 

afd. A og har en lang liste af ønsker. Christian og Thilde har glemt at undersøge 

dette i deres afdelinger. De gør det til næste gang. Når hele undersøgelsen er 

samlet, udvælger elevrådet nogle af de ønsker der går igen. 

Er det muligt at have en skolebod hver fredag? Hvem skal vi spørge? Astrid og Signe 

spørger David om det er muligt og hvad der skal til. 

 

• Kage, saft og uformel snak                     
 

 

 

 

 

 

 

 Elevrådsformand/Dennis Kontaktlærer 

 Kontaktlærer elevrådet/Helle  

 

 

 

 

 

 


